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DAGSORDEN 

 

 

Dato 12.01.2022 Møde Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato 27.01.2022 Fra-til Kl. 18.45-21.00  Indkalder Morten Hvenegaard 

Sted Mødelokale 2 

Der vil være en let servering kl. 18.15-18.45 

Mødele-

der 

Morten Hvenegaard 

Skolebesty-

relsens 

sammen-

sætning 

Forældrerepræsentanter:  

Annette Weiss, Pia Lambertsen, Anders Nicolai Madsen, Morten 

Hvenegaard, Thomas D. Marcher, Jesper Drøhse, Julie Rolighed, 

Medarbejderrepræsentanter: 

Anne Christensen, Trine S. Schlægelberger  

Elevrepræsentanter:   

Abby fra 9a og Nicoline fra 9b 

Skoleledelse: 

Marianne  Nielsen, Mie Møller,   Vibeke Whitt 

Referent Vibeke Whitt 

Deltagere  

Afbud Mie og Pia 

Dagsorden/referat sendes også til Forældre AULA og skolens hjemmeside Antal  
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B Orientering  

1. Nyt fra elevrådet 

2. Nyt fra forældrerepræsentan-

ter 

a. Nyt fra skolebestyrelses-

netværk 

b. Henvendelse vedr. trafik-

sikkerhed 

3. Nyt fra medarbejderrepræsen-

tanter  

4. Nyt fra ledelsen 

5. Hvad sker der på skolen? 

SFO? Karlsvognen 

6. Vikarsituationen 

A
lle

 

2
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o
 Baggrund:  

En af skolebestyrelsens opgaver er at føre tilsyn. Dette gøres bla. 

i form af orientering fra alle områder. 

 

Opgave: 

- stille afklarende spørgsmål 

 

Referat: 

Ad 1: Der har ikke været møde. De skal have møde 2. februar. 

Elevrådet skal arbejde med at lave en baseline for vores DGI-

udeskoleprojekt 

Ad. 2: Intet nyt 

Ad 2.a: Intet nyt 

Ad 2.b: Der er kommet en henvendelse fra en forældre omkring 

trafiksituationen ved skolen. 

Ad 3: Intet nyt 

Ad 4: Der har været fravær  i ledelsen. Den nye afdelingsleder for 

PLC er kommet godt i gang. Der har været meget arbejde 

omkring håndtering af Covid-19.  

Ad 5:  

Covid-19. Vi har mange smittede elever og lærere.  

9. klasserne har i november været til terminsprøver, og der er 

udarbejdet uddannelsesparathedsvurderinger. 

I uge 3 har der været projektuge i hele udskolingen med 

fremlæggelser i denne uge. Pga den særlige situation med Covid 

19 har der også været fremlæggelser online – det har fungeret.. 

Udskolingen havde ikke projektuge sidste år grundet Covid-19, og 

det er i år blevet tydeligt, hvor stor betydning det har, at eleverne 

har erfaringer med projektet, når de er i 9. klasse.  Ud over 

karakter får eleverne på 9. årgang en projektudtalelse fra lærerne. 

Nogle af mellemtrinsklasserne har deltaget i Teksperimentet, hvor 

der arbejdes med designcirklen og entrepenørskab. 

Indskolingen har i december haft Danida-uge, hvor eleverne har 

arbejdet i hold, som de selv har valgt sig ind på efter interesse. 

Det har været aldersblandede hold. Alle eleverne har været med 

på to hold. 

Strib Skole deltager i Erasmus+-projektet Co-Learn, hvor det 

overordnede tema er blended learning, læring med digitale og 

analoge tilgange. 

December/jul. Vi har været heldige, at personalet har haft 

mulighed for at holde en julefrokost, og det var påskønnet af alle. 

Der har også været afholdt juleklippedag for alle klasser. 

Luciaoptog blev desværre aflyst. Det har været af stor betydning, 

at vi i år har kunnet holde fast i de fleste traditioner..  

Covid 19. Der arbejdes i, at skolen ikke skal sende breve ud 

dagligt, når en elev er smittet. Corona har ikke længere status af 

samfundskritisk sygdom. Der orienteres ud på AULA: en 

opfordring til forældrene om selv at orientere ud til klassen, når de 

har en positiv test. Skolen orienterer ud på ugentlig basis, hvor 

mange smittede, der har været. 

 

 

 



 

Side 3/5 

     SFO: Der afholdes nu børnemøder, og der udarbejdes referat 

hver gang. Børnemøder afholdes årgangsvis. 

Stjernehuset skal bruges til opnormering i vuggestuen. SFOen 

mister derved deres mulighed for at lave et udeværksted, som jo 

ellers taler ind i skolens fokus på udeaktiviteter. Fra indskolingen 

er der forslag om, at flytte skellet over mod Kastanjeborgen, 

således at nuværende legeplads kan udvides. Skolen mister ikke 

blot Stjernehuset, men også legeområdet omkring Stjernehuset 

og det kan mærkes i frikvarterene. Der er mange børn på 

forholdsvis lidt plads. 

Karlsvognen: Karlsvognen er presset på plads. Der er kommet 4 

nye elever. Der arbejdes fortsat i at flytte i tandklinikken. 

Karlsvognen er normeret til 12 elever, men der er pt. 15 elever. 

Ad 6:  

Vi har en barsel og en langtidssygemelding. Begge stillinger er 

vikarbesat med uddannede lærere. 

 

C Vision og værdier N
I 

2
0
 

b
 Bilag: Ny vision er vedlagt. Forslag til værdier eftersendes 

 

Baggrund: 

Ny vision blev godkendt digitalt efter mødet i november. 

Skrivegruppen mødes om værdier onsdag eftermiddag og 

umiddelbart efter mødet sendes skrivegruppens forslag til værdier 

til skolebestyrelsen. 

 

Opgave: 

- formelt godkende vision 

- godkende forslag til værdier 

 

Referat: 

Visionen justeres i formuleringen, således, at den fremstår mere 

dynamisk. 

Værdier: Læring 3. linje ændres til vi er undersøgende og lærer af 

vore fejl. 

Vi bibeholder ordet gejst. 

Implementeringsplan fremlægges og gennemgås 
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D Økonomi 

- regnskab 2021  

- budget 2022 

N
I 

2
5
 

d
 Baggrund: 

Regnskabsafslutning for kalenderåret 2021 er i gang. Marianne 

giver en foreløbig status. Vi er i gang med at udarbejde budget for 

2022. Marianne orienterer om proces og giver en status. 

 

Opgave: 

- drøfte opmærksomhedspunkter i budgettet med henblik 

på godkendelse af budget på skolebestyrelsesmøde i fe-

bruar 

 

Referat: 

Der kan endnu ikke siges noget helt præcis på nuværende 

tidspunkt i forhold til regnskabsresultat i 2021 men det ser 

fornuftigt ud. 

Budget 2022:  

Rammen for og opbygningen af skolens budget gennemgås.  

Budgettet gennemgås overordnet. Skal der afvikles gæld eller 

spares op til større ting? Hvordan med finansiering af flytning af 

Karlsvognen til Tandklinikken? 

E Trivselsmåling (personale) og APV N
I/M

Ø
/V

W
/N

H
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o
 Baggrund: 

I henhold til årshjul orienteres skolebestyrelsen om arbejdet med 

trivselsmålinger, APV og handleplaner 

 

Opgave: 

- stille afklarende spørgsmål 

 

Referat:  

Udsat til næste møde 

 

F Sundhedspolitik 

- trafikpolitik 

- kost 

- bevægelse 

- rygning 

M
H
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b
 Bilag: Noter fra forældremøder i september 2020 og 2021 

 

Baggrund: 

Skolebestyrelsen har besluttet at sammensætte en ny arbejds-

gruppe, der skal udarbejde et forslag til princip for sundhed.  

obs! noter fra forældremøder 

 

Opgave:  

- Sammensætte en ny arbejdsgruppe 

 

Referat:  

Udsat til næste møde 
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G Princip for klassedannelse N
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 Bilag: Princip for klassedannelse 

 

Baggrund: 

Marianne og Vibeke giver en aktuel status, som oplæg til drøftelse 

af drøftelse af centrale elementer – med henblik på at revidere   

og godkende princip på skolebestyrelsesmøde i februar 

 

Opgave: 

- drøfte centrale elementer 

- beslutte proces for opdatering af princip 

 

Referat:  

Der er nedsat en arbejdsgruppe: Marianne, Trine og Morten, som 

skal udarbejde et forslag til nyt princip for klassedannelse 

 

H Valg til skolebestyrelsen N
I 
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b
 Bilag: Regler for valg til skolebestyrelsen i Middelfart Kommune 

2020. 

 

Baggrund: 

Der skal være afholdt ordinært valg inden sommerferien, og der 

skal i den forbindelse nedsættes et valgudvalg 

 

Opgave: 

- nedsætte valgudvalg 

 

 

Referat: 

Valgudvalg: Morten, Judith og Marianne 

 

I Forældrehenvendelser M
H
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o
 Opsamling 

 

Se under pkt. B 

 

J Eventuelt M
H

 

5
 

o
 Intet 

K Godkendelse af referat  5
 

 Godkendes på efterfølgende møde 

 

 


